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P r o t o k ó ł   Nr XX/2016 

z obrad zwyczajnej sesji Rady Gminy Krzeszyce VII kadencji 

w dniu 29 grudnia 2016r. 

 

Przed rozpoczęciem sesji Pan Fabian Rogala Komendant  Komendy Powiatowej Policji w 

Sulęcinie i Dzielnicowy Pan Paweł Wąsowicz  przedstawili zagadnienia dotyczące 

bezpieczeństwa na terenie gminy. Pan Komendant przedstawił prośbę do Rady Gminy  

o solidarne wsparcie z innymi gminami na zakup radiowozu na potrzeby komendy 

powiatowej, którego zakup planowany jest na I kwartał 2017 r., koszt to 52 tys. Radni 

postanowili przedyskutować kwestie wsparcia, a decyzji poinformują w najbliższym czasie. 

Pan Zenon Fabianowicz Kierownik BP Sulęcin LOR ARIMR przedstawił stan wypłat 

płatności bezpośrednich dla rolników. Poinformował również o nowym systemie identyfikacji 

i rejestracji zwierząt gospodarskich. 

Pan Tadeusz witkowski przekazał informacje na temat zagrożeń dotyczących ptasiej grypy na 

terenie gminy Krzeszyce i występujących jej ognisk.  

 

XX zwyczajna  sesja  Rady  Gminy Krzeszyce  VII kadencji rozpoczęła się  o godz. 16.35 

 

Obrady otworzyła  Przewodnicząca Rady Gminy,  Pani Elżbieta Dominiczak.  

-powitała radnych, Panią Skarbnik, sołtysów, oraz Pana Zenona Fabianowicza Kierownika BP 

Sulęcin LOR ARIMR,  

 

- stwierdziła quorum radnych – na 15 radnych obecnych 12 radnych; Rada może obradować  

i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Pani Przewodnicząca zwróciła się z pytaniem czy są uwagi do porządku obrad. 

Pani Przewodnicząca odczytała porządek obrad. 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie 12 głosami za i przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

       a/ otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad, 

       b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla samorządowego 

zakładu budżetowego Gminy Krzeszyce na 2017 r.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2028.  

5. Budżetu Gminy Krzeszyce na 2017r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 2016r., 

7. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

8. Zakończenie obrad. 

 

b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak złożył wniosek o poprawę w protokole słowa z pompą  

na chodnik, poprawkę oraz protokół poddano głosowaniu. 
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12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

Protokół został przyjęty jednogłośnie 

 

 

Ad. 3 

 

Pani Skarbnik przedstawiła zasadność podjęcia uchwały dotyczącej ustalenia stawki dotacji 

przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego Gminy Krzeszyce na 2017 r.  

 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść chwały XX/117/2016 w sprawie ustalenia stawki dotacji 

przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego Gminy Krzeszyce na 2017 r.  
 

10glosami za , 0 przeciw i 2 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów 

 

 

Ad. 4 

 

Pani Skarbnik przedstawiła zasadność podjęcia uchwały dotyczącej Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2017-2028, oraz przedstawiła pozytywną opinię RIO na temat uchwały. 

 

Pani Przewodnicząca złożyła wniosek o nieodczytywanie w całości treści długich uchwał. 

 

12 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Wniosek przyjęto jednogłośnie. 

 

 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XX/118/2016 w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2017-2028. 

 

12 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 

 

 

Ad. 5 

 

Pani Skarbnik omówiła kwestie związane z przyjęciem uchwały, oraz przedstawiła 

pozytywną opinię RIO. Uwzględniono również uwagi RIO oraz Radnych, więcej uwag nie 

zgłoszono. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XX/119/2016 w sprawie Budżetu Gminy 

Krzeszyce na 2017 r. 

 

12 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 

  

 

Ad. 6 
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Pani Skarbnik omówiła kwestie związane z przyjęciem uchwały 

 

Pan Radny Andrzej Żmijak należy urealnić stawki za gaz i ogrzewanie, aby najemcy 

pokrywali koszty za media. Trzeba sprawdzić jakie stawki są gaz i jak płacą najemcy. 

 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XX/120/2016 w sprawie zmiany budżetu 

2016r. 

 

12 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 

 

Pan Radny Andrzej Żmijak: ilu pracowników ma ZUK w Krzeszycach, ze względu na koszty 

ich wynagrodzeń. 

 

Pan Radny Antoni Hajdajenko: razem z administracją w ZUK-u pracuje 10 osób. 

 

 

Ad. 7 

 

Pan Radny Andrzej Żmijak analizował wniosek komendanta policji. Przeliczył ilość osób  

w gminie i powiecie. Dofinansowanie z gminy powinno być proporcjonalne co do ilości osób, 

które zamieszkują w gminie w stosunku do mieszkańców naszego powiatu. 

 

 

 

Pan Radny Ryszard Buczkowski: przypomniał, iż będzie to już drugi radiowóz finansowany 

ze środków gminnych. 

 

 

Pan Radny Wiesław Małaczyński: stopa bezpieczeństwa, tez jest różna. Więcej interwencji 

jest w przypadkach o niskiej szkodliwości. 

 

 

Pan Radny Ryszard Buczkowski: jestem za, o ile wpłata będzie proporcjonalna do ilości 

mieszkańców. Istnieje Obwa, że w przypadku odmowy będziemy więcej kontroli. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: bezpieczeństwo jest najważniejsze. Ważna jest profilaktyka. 

Chce, aby uczestnicy drogi nie zagrażali sobie wzajemnie. Dofinansowanie to dobry ukłon dla 

bezpieczeństwa. Dobrze, by było, aby naszym terenie powstało jedno miejsce przyjęcia 

interesantów. 

 

Pan Radny Antoni Hajdajenko: ten proszę przenieść na komisje w styczniu. 

 

Pan Radny Ryszard Buczkowski: dotowanie policji jest zadaniem rządu, a nie gminy. 

 

Pan sołtys Józef pizański: w ulotce na półrocze miały, być ujęte ceny za cmentarze , a ich nie 

było. 
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Pan Radny Bogusław Pawlak: na przyszła komisje powinny zostać przygotowane zmiany  

w uchwale dotyczącej sportu. 

 

Pan radny Andrzej Żmijak: złożył wniosek o założenie lampy w miejscowości Przemysław, 

na zakręcie, którego brak oświetlenia jest bardzo niebezpieczny. 

 

Pan Wiceprzewodniczacy Zbigniew Nowicki: na ostatniej sesji wyraziliśmy zgodę  

na dzierżawę jeziora. Proszę o przygotowanie na następną sesję projektu umowy. 

 

Pan Radny Andrzej Żmijak: proszę o spotkanie z tym Panem. 

 

Pani Przewdnicząca złożyła życzenia noworoczne zebranym. 

 

 

 

W związku z pilnym spotkaniem z inwestorem Pan Wójt nie mógł być obecny na sesji, 

dlatego za zgodą Radnych opuścił ja na samym początku z tego względu nie zrealizowano 

punktu 2.  

 

 

 

 

Więcej pytań i wniosków nie zgłoszono. 

 

Pani Przewodnicząca podziękowała wszystkim za uwagę i zamknęła obrady XX sesji Rady 

Gminy VII kadencji. Obrady zakończono ok. godz. 17.30 

 

Protokołowała: 

………………………….. 

/Marta Buczkowska/ 

 

  


